
Breu resum de la Mesa Negociadora (19 de juny de 2020) 
 
 
1.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior. 
   
 S'aprova per assentiment.     
 
El VOAP comenta que les comissions de titulació estan elaborant els plans de 
contingència dels diferents graus en els quals s'informarà del seu grau de presencialitat. 
Per això, no s'han portat aquests plans encara a Mesa Negociadora. També, comenta que, 
posteriorment, aquests plans de contingència s'avaluaran per a veure si compleixen amb 
les condicions de seguretat requerides. 
 
El VOAP respon a la consulta plantejada que des de l'UJI no s'està forçant al fet que els 
laboratoris siguen presencials, que la guia indica que els laboratoris preferentment han de 
ser presencials i les classes teòriques en línia. Que la idea és que foren les titulacions, 
atenent les seues peculiaritats, les que decidiren el grau de presencialitat que precisen. I 
que, una vegada presentats els plans de contingència, aquests seran avaluats per a veure 
si compleixen els requisits de seguretat. 
 
En relació amb l'anterior, Modest Fabra informa que està previst un Decret de la 
Generalitat demanant el màxim de presencialitat possible en la Universitat. 
 
2.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació del calendari 
acadèmic del curs 2019/2020. 

S'aprova per assentiment. 

3.-Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació del calendari 
acadèmic del curs 2020/2021. 

S'aprova per assentiment. 

 
4.-Pla de retorn a l'activitat presencial a la Universitat Jaume I després de l'estat 
d'alarma per l'alerta sanitària generada per la COVID-19. 

Andrés Marzal comenta que el document ha recollit les sensibilitats del Comité de 
Seguretat i Salut i han anat en la línia d'augmentar el nivell de seguretat. 

El VOAP demana que les persones que es consideren vulnerables han d'informar ja les 
Titulacions i/o Departaments perquè intenten assignar-los docència online. 

UGT sol·licita que s'avance el termini per a la declaració d'estar en situació de 
vulnerabilitat, de manera que es puguen establir els horaris abans d'agost. El gerent 
contesta que s'han d'iniciar els tràmits abans del 31 de juliol. La idea que el termini siga 
major és justament per a permetre que persones amb malalties sobrevingudes puguen 
acollir-se i que per als qui ja es troben en aquesta situació tinguen un marge adequat per 
a fer-ho. De totes maneres, recomana que, qui es trobe en aquesta situació, inicie els 
tràmits al més prompte possible, que no s'espere al final. 



Referent a què els estudiants s'emporten els seus propis portàtils, es pregunta sobre com 
faran per a instal·lar el programari necessari quan aquest siga de pagament. Andrés 
Marzal contesta que es farà el possible perquè la major part del programari puga executar-
se de manera remota (via VPN). També, insisteix que, sempre que siga possible, hauria 
d'incentivar-se l'ús de programari lliure en lloc d'alternatives propietàries, ja que això ens 
donaria una major flexibilitat com a universitat. 

Quant a les màscares, l'UJI tindrà un estoc i s'ha establit un criteri de repartiment de 
màscares. Per altra banda es disposarà d’un apartat en consergeries per resoldre casos 
imprevistos i o d’emergència 

S'apel·la a la responsabilitat individual per a no abusar d'aquest recurs. 

A pregunta d'UGT, Andrés Marzal respon que la ‘peixera’ de la ESTCE romandrà 
tancada. Es veurà si la Biblioteca és suficient perquè no siga necessari obrir les sales 
d'estudi (en cas que s'òbriguen, es vigilarà que no s'utilitzen com a espais de trobada). 
Hi ha hagut més intervencions destinades a aclarir/millorar el document: senyalització, 
ús obligatori de màscares, recomanació de transport privat, formació al 
personal/estudiantat en matèria de seguretat... 

Finalment, s'aprova per unanimitat 

 
5.- Torn obert de paraules. 

La primera pregunta en aquest punt és de si es van aplicar els increments de sou pactats 
en la data prevista. El Gerent contesta que, de moment, no s'ha rebut l'autorització 
corresponent de la Generalitat, però que, davant la falta de notícies, el que hagen marcat 
un termini per a fer-lo, li sembla positiu [aquesta setmana, la Consellera Bravo va 
informar que la pujada salarial del 2% als funcionaris de la CV (Generalitat, Universitat...) 
es realitzarà en la nòmina de desembre amb efectes retroactius d'1 de gener]. 

UGT insisteix en l'ús de material compartit/neteja de les aules i en les reserves d'alguns 
professors sobre l'enregistrament o reproducció en streaming de les classes. 

El VOAP respon que no serà obligatori gravar les classes, encara que s'aconsella per a 
estalviar esforços. 

Per finalitzar aquest punt, el gerent respon favorablement a una sol·licitud de 
convocatòria de mesa tècnica per treballar sobre els processos d'estabilització del PAS.  
 
També recorda que en juliol està prevista la convocatòria de MT per discutir sobre el 
teletreball. 
 
Atentament.     
 
 


